
 

 

 
 

Osloskolen 

 

ULLEVÅLSVEIEN SKOLE 

 

Referat 

 

Til driftsstyrets medlemmer og varamedlemmer: 

 

Til: Trude Arnesen, Ole Gunnar Dalsveen, Tatevik Sarkisian,  Trond Gunnar 

Rasmussen, Åse Solveig Valstad,  Hanne Sevenedal, Toril Fiskarstrand, Trond 

Løkke, Mats Tony Birkelund, Gudmund Brede, Siv Kristiansen 

Fra: Tove Væting 

Møtegruppe: Driftsstyremøte 

Møtested: Ullevålsveien skole, møterommet i 2.etg 

  

Møtetid: 11.11.19 17.00-18.30 (enkel bevertning fra kl 16.45) 

Telefon: 23466400  

 Click here to enter text. 

 Click here to enter text. 

 

Varamedlemmer innkalles automatisk til møtet, men må bare møte opp ved eventuelt 

forfall fra styremedlemmer.  

 

Tilstede: Tove Væting, Tatevik Sarkisian, Åse Valstad, Trond Løkke, Ole Gunnar Dalsveen, 

Trude Arnesen og Siv M. Kristiansen (referent) 

 

NB! Varamedlemmer som ønsker det, kan møte og være med i debatten selv om det ikke er 

meldt forfall. Varamedlemmene har da ikke stemmerett. 

 

Sakliste:  

Sak 29/2019: Godkjenning av innkalling og godkjenning av referat fra driftsstyrets møte 

                        16.09.19  ( vedlegg 1)        

 

Innkalling og referat ble godkjent.                   

  

  

 

Sak 30/2019: Gjensidig info.  

                       Nytt fra FAU:  

- Det skal være foreldretreff om ikke så lenge. Foresatte møtes på kafe i byen med 

påfølgende FAU-møte. FAU har fått mange nye medlemmer denne høsten. Det er flott!  

 

- Halloween ble igjen en stor suksess, med ca 80 foresatte og elever til sammen. Dette har 

blitt en fin tradisjon på skolen vår.  

 

- FAU arrangerer juleklubb på skolen 9.desember.  

 

- Det blir også julelotteri år, med frist for innlevering etter jul.  

 



 

Fra skolen:  

- Rektor redegjør om leirskole. Vi går for Kragerø, og har fått tilbud om enten å være der 

alene eller evt samtidig som andre klasser er der. Vi avventer pris og tilbud. Vi er alle 

positive til Kragerø som destinasjon.  

 

- Vi ønsker et samarbeid mellom Fagerborg skole og enkelte av våre ungdomstrinnselever 

som går på skolefri. Vi har tatt kontakt med skolen for noen uker siden, via assisterende 

rektor, og avventer svar. Vi ønsker å etablere et samarbeid via valgfaget Innsats for andre 

som tilbys på Fagerborg skole. Vi har nå fått epost til lærer som underviser i faget, og tar 

derfor direktekontakt med læreren, og håper på respons.  

 

- Rektor Tove er i dialog med Bolteløkka skole vedrørende utlån av rom i løpet av 

Bolteløkkas rehabilitering.  

 

- Status skolefri/AKS: Vi er nå 19 elever som går i skolefri/AKS. Vi er fremdeles i en 

etableringsfase. Ungdomstrinnselevene våre som går i skolefri må ha godkjenning fra egen 

bydel. Her ser vi tydelig at det er forskjellig praksis i bydelen for hvilke kriterier de bruker 

for at elevene får plass hos oss. Dette er uheldig. Vi vet at en sak blir anket til fylkesmannen. 

Ellers er vi i gang med gode samarbeid med eksterne aktører.  

 

- Vi har et godt samarbeid med ny helsesykepleier om å bli mer synlige i bydelen. Vi skal 

bygge laget til eleven sammen!  

 

- Vi er med i prosjektet Tryggere og varmere skoler. Dette er et prosjekt som alle skoler med 

ungdomstrinn er med på. Vi kan også søke om midler fra prosjektet pålydende kr 500.000. 

Vi avventer søknadsfrist/-kriterier fra UDE. Et tiltak vi kan gjøre er å ha åpen 

ettermiddagsskole en dag i uken, for eksempel. Evt søke om midler til å oppgradere 

Larsehytta. Elevrådet vårt er medspiller.  

 

- Driftstyreopplæring november 2019: Her vil vi få jobbe med budsjettarbeid og få mer 

informasjon om arbeidet med strategisk plan.  

 

                        

Sak 31/2019: Evaluering ressursfordelingsmodell.  

Høringsfrist 7.november ( vedlegg 4- høringsbrev og questback i pdf-format). Toveredegjør 

for modellen. Hvis denne ressursfordelingsmodellen blir vedtatt, så betyr det – 500.000 

kroner for Ullevålsveien skole.  

 

Sak 32/2019: Evaluering av strategisk plan 2019 (vedlegg 5, strat plan og tiltaksplan). Tove 

redegjør for strategisk plan. Det er fokus på profesjonsarbeid på tvers av grupper i skolen.  

Alle som støtter elevene i elevenes utvikling er med.  

                        

Sak 33/2019:  Eventuelt 

- Operasjon Dagsverk: Det kom innspill fra FAU om at det ikke er lett å skaffe seg jobb 

utenfor hjemmet. Mange av elevene har fått jobb i butikker, mot at foresatte står for 

betalingen. Det fremstår som vanskelig å få et skriv der det oppfordres til at elevene jobber 

utenfor hjemmet når vi vet at disse jobbene knapt finnes. Kan skrivet formuleres på en 

annen måte? Kan vi kontakte OD sentralt og spørr eom de har arbeid spesielt knyttet opp 

mot vår type elever? Kan vi på forhånd spørre foresatte om noen trenger ekstra hjelp 

hjemme/på arbeidet deres for å gjøre det enklere for våre elever? Dette er gode innspill som 



skolen tar til etterretning. Til orientering fikk Ullevålsveien skole inn kr 10.103 kroner til 

ODs arbeid med kongolesiske barn.  

 

NESTE MØTE:  

onsdag 15.januar 2020 

 

 

Siv M. Kristiansen 

Undervisningsinspektør  

12.11.2019 

 

 

 

 

                                     

 

  

               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


